
Referat fra FAU møte, tirsdag 02.05.2023 
  

Til stede: Idrissa Soumahoro 7B, Charlotte Molland 4B, Geir Ole Johansen 5B, Lene Holbæk 4A, Tonje 
Brunsell Sørli 6A, Tonje Kyrkeide Åsebø 3B, Silje Karin Myhr Algrøy 2A, Thomas Rasmussen 6B, Ingvild 
Skaar 1A, Heidi Storemark Foldnes 1B, 

Ikke til stede: Esteban Meneses 2B, Lene Jensen Ekerold 5A, Ingelin Våge 7A, Alma Tennebø 3A 

 
 
 
INFO FRA REKTOR 
 
Elevundersøkelsen: 

- Av hensyn til personvern har kommunen ikke per nå mulighet til å vise resultatene i 

programvaren som normalt nyttes. Der fikk skolen en bedre oversikt enn i analusebrettet til 

Udir. Derfor er det ikke like lett å sammenligne resultatene fra elevundersøkelsene med 

tidligere år. 

- Høye tall knyttet til mobbing. Dette er skolen klar over og de har pågående saker som de er 

godt kjent med og jobber kontinuerlig med. 

- Ellers ser resultatene ok ut. Foldnes scorer jevnt over litt bedre enn snittet for kommunen. 

Rutiner elevkveld: 
- Litt boss som stod igjen etter elevkveld. Rektor ønsker at det blir laget gode skriftlige rutiner 

rundt boss og rydding. Samt hvor elevene får drikke saft (gjerne bare på ett rom), da det var 
en del saftflekker på gulvene etter elevkveld for 1-2 klasse. 

Smoothiemaskin 
- Skolen setter stor pris på at FAU ønsket å sponse med smoothiemaskiner, men pga 

utfordringer med å ha nok kopper og strenge krav til rengjøring er det ikke ønskelig fra 
skolen sin side at dette blir kjøpt inn. 

 
 
 
 
SAKER:  
 
ERFARINGER ETTER DISCO 1-4KLASSE:  

- Stort sett gode tilbakemeldinger fra alle. Litt kaotisk og behov for litt mer organisert lek. 
- Forslag om å korte ned en arrangementet til en time. 
- Ønskelig å gjøre lignende fremover, men man kan gjerne finne på andre ting enn bare disco 

fremover. Utelek, spillekvelder osv. 
 
17. MAI: 

- Det er sendt ut skriv i Transponder angående kakebaking for 1, 3 og 5 klasse. 
- Lister for dugnadsvakter kommer ut uke 18. 

 
FORELDREKVELDER: 

- Forslag om å arrangere foreldrekvelder for å skape samhold blant de voksne. 
 
ANTALL ANSATTE SFO: 



- Innspill fra FAU angående for lav bemanning på SFO. Veldig mye godt arbeid som blir gjort av 
de som jobber der, men de er underbemannet. Ønskelig at det blir rapportert inn 
avviksmeldinger for å synliggjøre at de er for få voksne i forhold til antall barn. Saken bør 
også adresseres til SFO leder. 

 
AKSJONER: 

- Tidligere har det litt kjørt aksjoner rundt kjøremønster og refleksbruk et par ganger i året for 
å minne om kjøremønsteret på skolen. Forslag om å ta dette opp igjen til neste år. 

 
 
 
 
TIDSPUNKT FOR KOMMENDE FAU MØTER: 

 
 

  
 
 
Foldnes, 02.05.2023 
Charlotte Molland 

Mandag  05.06.2023  kl 20:30  TBA 


